



## STYREMØTEPROTOKOLL FOR NORSK BOBILFORENING REGION MIDT

**MØTET VART AVHELDT 14. desember kl 21.00 på Skype. Teams vart forsøkt men mislykka.**

**Desse møtte: Mona Stenersen, Harry Rypdal, Tove Lindtner, Petter Mathisen og Sylvia Heggerusten**

**Ikkje møtt: Hill Selliseth**

**Sak 12-20. Godkjenning av innkalling**

**VEDTAK: Godkjent**

**Sak 13-20. Godkjenning av sakliste**

**VEDTAK: Godkjent**

**Sak 14-20: Godkjenning av protokoll**

**Desse hadde ordet til saka. Petter etterlyste utlagt protokoll på nettsidene til NB. Mona svarta at den må godkjennast av styret først så vert den utlagt på Gnist etterpå.**

**VEDTAK: protokoll godkjent**

**Sak 15-20. Status på planlagte treff 2021.**

**Årsmøtet, Landsmøtet og landsmøte treff, Jubileumstreff 2021.**

**Desse hadde ordet til saka:**

**Tove orienterte om planlagte treff 2021**

- **23-25. april Årsmøtet Region Midt på Storås**
- **7-9. mai bobilsenteret Namsos. På same treff blir det medlemsmøte**
- **2-4. juli Landsmøtetreff Årsøya Selbu**
- **20-22. august Helstekt gris treff Rehaugen Skogn.**
- **24-26. september Fårikåltreff på Storås**

**Mona Har pr no eit planlagt treff.**

- **14-17. oktober Fårikåltreffet på Fiskå**  
Desse treffa har treffvertane kontroll og oversikta over. Bortsatt frå LM treffet.

**Sak 16.20. orientering frå konstituert leiar**

- **Landstyre møte**
- **Saker til KNA bilpolitisk utval**
- **Aktivitets kalender 2021**
- **Neste nr av bobilen**
- **Strategisamling i April**
  
- **Petter ventar svar frå Jan Leinum vedr leiar i komiteen til LM treffet. Avklarar leige/ pris på Årsøya og Selbuhallen**
- **Komiteenfor jubileumstreffet 2021 starter arbeidet over nyttår. Treffet blir arrangert i Møre og Romsdal.**
- **Vedr henvendelsen frå Aursjøhytta tek Harry vidare kontakt med dei for evt avtale datoar. Stedets eliar er Nils Jihan Michelsen.**
- **LM møte gjekk greitt føre seg. Ein vart einige. Gjekk over budsjettet punkt for punkt. Det var lagt ned eit godt arbeid i forkant. Budsjettet vart godkjent i styret.**
- **Info Tryg forsikring vedr invasjon av mus i bobilen. LS går i nærare dialog med Tryg for å være meir tydelig i å kommunisere avtalen. (Forslag)**
- **RSA bil. Viderefører avtalen med dei. Partane ønsker ein tettare dislog. Avtales videreførast og Videreutviklast.( Forslag)**
- **Videreutvikling av stell og tømme plasser for både tank og kassett. Det er for få av desse.**
- **Styremøter vert 1 gang i mnd framover mot årsmøtet og elles ved behov. Neste styremøte vert 14.januar 2021 kl 20.00.**
- **Vi ønsker at medlemmane vil kome med forslag til saker som styret kan jobbe med. Møter og evt aktiviteter.**
- **Strategi i april. Ny stratei vert lagt etter årsmøtet 2021. Dette då det trer inn eit nytt styre etter årsmøtet.**
- **Tove ordner med annonse inn til bobilen vedr årsmøtet**

**Sak 17-20. Eventuelt.**

**Musikk på årsmøtet. Forslag om at styret sponser musikken begge kveldane**

**Vedtak: Godkjent**

**Møtet slutt 22..30**

**Tove Lindtner**

